
HAVEPARKEN KÆRET. 

 

Bestyrelsesmøde mandag den 1. maj 2017. 

Tilstede: Birgitte Nielsen, Dorte Vestermark, Søren Frandsen, Bent Kruse, Kresten Thomsen, Cindy Pedersen, Margit Damm. 

Fravær: Ingen.  

Referent: Margit Damm. 

Pkt. Emne: Konklusion: Ansvarlig: Frist: 

1 Godkendelse af referat 23. april 2017. Godkendt.   

2 Nyt fra formanden: 

Gennemgang af diverse sager. 

   

3 Nyt fra kassereren: 

Gennemgang af regnskab siden sidst. 

Aftaler med bilags kontrollanter om godkendelse af 

2016. 

CVR nummer oprettet til haveforeningen, nu er der 

oprettet E boks, mangler at få nøglekort 

 

 

 

 

 

 

 

 

4 Nyt fra kredsen: 

Der har været afholdt Repræsentantskabsmøde i 

Vendsyssel kreds. Referat kommer senere. 

   

5 Opgaver/opgavefordeling: 

Drøftelse vedr. plan for dræn 

 

 

 

 

 

 

Drøftelse vedr. plan for vedligehold af bygninger 

 

 

Drænudvalget kommer med et oplæg 

til hvilke områder, der bør prioriteres 

ift. dræn.  Bestyrelsen tager stilling til 

dette oplæg samt økonomien i dette, 

derefter en plan for det fremtidige 

drænarbejde. 

 

Udvalg gennemgår samtlige bygninger 

og kommer med et oplæg over 

 

Søren, Kresten, 

Bent 

 

 

 

 

 

Dorte, Søren, 

Kresten 

 

 



HAVEPARKEN KÆRET. 

 

 

 

 

 

Aflæsning af vandmålere. 

  

 

 

Aftale med Just ang. havevandring:  

tirsdag den 25/6 kl. 14.30 

Asfalt: er leveret – afleveret på SV og LY. 

Jord: Haveparken kan stadig få jord fra 

Frederikshavn kommune, men som noget nyt skal 

haveforeningen betale for leveringen af jorden. 

Drøftelse vedr. om foreningen har råd til stadig at 

levere jord og sand til have lejere. 

 

Mapper til havevandring er ok. 

Birgitte og Bent tager syd - blå 

Kresten og Margit tager øst – rød 

Søren og Cindy tager nord – grøn 

 

Diverse arbejdsopgaver er udført. 

Drænudvalg:  

se på dybt hul ud SV 7 

kontakter entreprenør ang. pris på spuling af 

hovedledning  

Legeplads: 

Nye legeredskaber er opsat, lægter udskiftet.  

bygningernes tilstand. Bestyrelsen 

tager stilling til dette oplæg samt en 

vurdering af økonomien i dette. 

 

2. maj   

 

1. juni 

 

 

 

 

Der leveres jord en gang i år. Da der 

nu skal betales for levering, vurderes 

det, at foreningen ikke har råd til 

dette fremover.  Derfor vil der 

fremadrettet ikke blive leveret jord. 

Dette samme gælder for sand. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Birgitte, Margit 

 

Kresten, Bent 
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Beboere på Kærsvinget ønsker at fælde 6 -10 

træer.  

Bestyrelsen beslutter at dette er ok, 

6 Eventuel: 

Musik til ladebal – er dette ok. 

Søren ønsker en udskrift med både havelod og 

vejnummer. Dorte udarbejder dette. 

 

 

 

Dorte 

 

7 Næste møde: tirsdag den 6. juni kl.16.00    

 

 

 

 


